
                                                  Proces –Verbal 
 
 
  Incheiat  azi 28.07.2011 cu ocazia sedintei  ordinare  pe  luna  iulie 
2011,conform convocatorului  inregistrat la nr.2937/22.07.2011. 

La sedinta sunt prezenti  10 consilieri din 11 domnul Lica este absent 
motivat .Este present si delegatul satesc, dl.Dumitrescu. 
 Dl.presedinte prezinta ordinea de zi pe care a supune spre aprobare si care 
este aprobata cu unanimitate de voturi: 

1. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea iniţiativei de negociere 
pentru încheierea unui acord de cooperare. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la conferirea “Titlului de Cetatean de 
Onoare al  comunei  Cungrea, jud Olt”. 

3.Discuţii,întrebări,interpelări 
  Pentru  punctul 1 dl. viceprimar prezinta referatul d-nei secretare,care se 
afla in concediu. 
 Dupa prezentarea tuturor materialelor,se fac inscrieri la cuvant. 

Dl.Ban:La  punctul 1 sunt de acord ,iar la punctul 2  doar  pe  d –na Vana 
si dl.Popa aveti?As mai  adauga o propunere  pe  d-na si dl. Stoienescu,care au si 
ei o varsta ,propun si pe dumnealor. 

Sa discutam si de impozitul lui Vlad .Sa vedem cum facem  sa plateasca . 
Cu un  asemenea  impozit ,trebuie sa dai masina ! 

Dl.Niti:Sa chemam pe doamna Gheorghe  sa explice  cum se incadreaza. 
         Dl.Nicolae:Iepurica a dat  o suta de milioane .Sa vina sa spuna d-na cum e. 

Dl. Tudosiea:  Referitor la adresa asta mi se pare o chestie,  asa  cred  ,ca 
nu trebuie sa aduca adresa .Nu stim cum  va reusi  sa plateasca   . 

Pentru  initiativa asta de cooperare  ce sa  mai zic , daca cooperam cu 
Austria  mai aveam ce sa zic.Sunt de acord .De ce sa nu fie  si domnul Trasca  
cetatean de onoare,care a  petrecut  multi  ani aici.  Propun pe dl Trasca,de ce nu 
chiar si pe domnul Bratulete ,pe domnul Nicolae   ce nu,a lucrat pe raza 
comunei? 

Dl .  Sandulescu;nu vrei sa-ti  dea si tie? Sa luam toti.Ce merite au , nu 
punem in cantar toata lumea la fel. 

Dl. Niti :Eu, ca am adus gazele in comuna,  nu ma propune nimeni? 
Dl.Sandulescu:Nu te mai propune , pentru ca nu ma lasi sa fiu presedinte. 
Dl.Tudosiea:Referitor la punctul 1 sunt de acord . In cea ce priveste  la 

punctul 2  sunt intru  totul de  acord  cu propunerea  d-lui  primar  pentru cei doi 
respectiv domnul Popa si doamna Vana. 

Referitor la doamna Vana , nu prea am avut onoarea sa cunosc activitatea 
doamnei,dar in ultimii ani  am constatat ca este un model,  si nu in ultimul 
rand,in calitate de  consilier si are o varsta care conteaza.Pe dl.Popa  l-am 
cunoscut  in urma cu multi  ani ,era directorul scolii.Am ramas cu o impresie  
buna ,in ultimi ani  am fost coleg  cu dansul ,mi-a facut o impresie  deosebita.  
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Sustin  aceasta propunere, dar  as mai avea  o completare ,acest titlu  sa nu 

il aducem in  derizoriu.In  momentul in care  incepem sa propunem pe fina ,pe 
prietenul …,hai sa nu  aducem in derizoriu .Va multumesc. 

Dl. Popa:Sunt deranjat de  discutiile astea de la inceput .Celor care au  
vorbit zic  sa-si revizuiasca  atitudinea .Sunt de acord cu colegii mei, n-o sa 
facem cetateni de onoare  pe cei care nu stiu o litera.As vrea  sa dau un exemplu 
Noi avem  senatori si deputati,dintre  care, unii nu au proiecte si  nu ies la 
tribuna ,dar sunt ceva .Avem  deputati si parlamentari  ca Soava ,Botis, 
Toader,Bula.Numele  meu , daca  va fi  votat,  va fi pe langa  numele  unor 
oameni mari.Va spun de ce nu refuz: 

1. Varsta de 73 ani ma obliga sa o fac ; 
2. Am o viata  de 50 de ani pe altarul scolii,  si de peste 20 ani am servit 

comunitatea,   nu m-am pus  pe cantar niciodata.Fereste-ma  doamne  de 
prieteni , ca de dusmani  ma feresc singur.Mi-a placut propunerea  cu d-l 
Stoenescu  dar nu 2 din  aceeasi  familie. 

Dl.  Primar:propunerea  fiind din partea mea , consider ca e  normal,ca si 
dumneavoastra  v-ati adus  contributia  in aceasta  localitate.Doamna Vana  , 
daca aveti ceva  de  spus. 

D-na Vana :Raman  surprinsa  si cred  eu ,ca nu merit.Asa  cum d-l 
Sandulescu a spus ca titlu de cetatean de onoare  se da pentru  cei cu merite  
deosebite,nu cred ca  merit eu. 

Dl.Popa :Vreau  sa mai fac o propunere , o marturisire .Candidatul  care  va 
castiga va fi cel care il va avea  pe Popa  pe lista . 

Dl.Sandulescu:Te pune primarul primul pe lista. 
Se supun la vot proiectele de hotarari,care sunt aprobate cu unanimitate de 

voturi. 
Dl.Popa :Eu mai zic  una ,titlu  asta  nu imi pune  capat .Ma obliga sa nu ies  

din politica  decat  cu picioarele  inainte. 
Se declara inchise lucrarile sedintei. 
 
                        Presedinte,                                    p.Secretar, 
                   Dumitru POPA                                 Ioana NEATA 
    


